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Fullmäktigeledamot Jenna Perokorpi har lämnat in en motion 
8.12.2025 och Skolans elever/elever med på 
utbildningssektionernas möten.  Motionen behandlas i sektionerna 
och nämnden, innan svaret ges av stadsstyrelsen. 
 
Inom staden Borgå anser vi att det är mycket viktigt att involvera och 
lyssna på barn och unga. Särskilt viktigt kan detta anses vara som 
stöd för beslutsfattandet.  
 
De finsk- och svenskspråkiga utbildningssektionerna sammanträder i 
genomsnitt en gång i månaden. Tidvis hålls möten i skolorna, men 
även på andra ställen så som i Nimbuskontorets mötesrum. Till 
mötena kallas Ungdomsfullmäktiges (NUVAS) ordinarie medlem 
eller en ersättare och de har alltid en egen punkt på dagordningen, 
samtidigt som de uppmuntras att vara aktiva i alla mötesfrågor. 
 
Vid sektionens möten som hålls i skolorna är rektorn eller en 
representant från skolan ofta inbjuden för att presentera sin skola. 
De ämnen som lyfts fram i initiativet är viktiga. Varje skola kan ha ett 
särskilt tema eller fenomen som rör barn och ungdomar som 
sektionen bör känna till.  
 
I framtiden kan vi uppmuntra rektorerna att förbereda sina 
skolpresentationer ännu mer ur elevperspektiv, till exempel genom 
att förbereda presentationerna genom att fråga elevrådets styrelse 
om synpunkter och hälsningar.  
 
En utmaning tyvärr utmanar mötestiden på kvällen elevernas och 
studenternas deltagande, men vi uppmuntrar absolut till att ordna 
detta. Vi kan inte tvinga barn och ungdomar att delta i början av 
dessa möten, men de är alltid mycket välkomna. Vi tar denna idé 
från initiativet till rektorerna och diskuterar med dem möjligheterna till 
elevdeltagande. 
 
Bilaga 
Fullmäktigemotion 
Protokollsutdrag svenskspråkiga utbildningssektionen 29.4.2025 § 
30 
Protokollsutdrag finskspråkiga utbildningssektionen 15.5.2025 
 
Bildningsdirektör 
Nämnden för växande och lärande föreslår stadsstyrelsen att det 
som sägs ovan ges som svar på Jenna Perokorvens 
fullmäktigemotion 8.12.2023. 
 



 
   
 
 


